
飲用水購買授權書

Drinking Water Purchase Authorization


授權數量（箱）	 Authorized quantity (Cartons) : 1

購買時間（當地時）	 Purchase time (Local time) :	 11:00-13:00
購買期限（日）	 Purchase period (Days) :	 12 (within)

放置時間（小時）	 Storage time (Hours) : 12 (after)

產品規格：自行在市場上採購的任意牌子飲用水，箱內瓶數和規格以市場提供為準（約	6-35瓶/箱）

使用方法：隨意飲用，每人每日	1-3瓶或以上（開蓋後當日用不完者棄之）；

· 建議：站立，心平氣和地緩慢飲用，以便身體吸收......

購買方法：

· 購買時間：在此時間內付款購買（必須攜帶此授權書。可折疊）；

· 購買期限：授權日（獲得此文件之日）起計，逾期授權書作廢；

· 最近商店：指有足量現貨（團體和政府可預訂），而又離你最近的商店（在你所知的範疇）；

· 購買數量：根據授權數量，購買相應產品數量（授權數量	=	你購買的數量）；

放置地點：獲此授權書者住宅。受益者含其親屬，不可更改和轉讓

· 購買產品後，本授權書必須立即刪除/銷毀，包括任何副本（不需等待放置時間完成。以免攤薄能場）；

· 團體和政府另指定地址。團體需提供用者姓名或序號（自行保留與此序相應名冊），依序分發。政府不需指定受
益者；


放置時間：產品在上述位置存放夠此時間後，即可使用或搬移（在此時間內勿讓人觸摸此產品，最好勿靠近，以減
少干擾）


瞑眩反應：是好轉徵兆。《書經‧說命篇上》曰：「若藥弗瞑眩，厥疾弗瘳」；

· 如不發生瞑眩反應，疾病就不能痊癒。反應是為了促進人體本能的自然痊癒能力，發揮臟腑細胞再生功能和經絡
傳輸機能活化的效應，也是為了達到徹底根治的效果所必須的新陳代謝反應，必由之路。有反應的地方即是那裡
的經絡不通。反應	=	療效，得氣	=	得效。療效是病人目的，瞑眩反應是療效的體現；


· 正確的心態和做法：既來之則安之（順其自然，逆來順受，淡然處之，勿嚮往追求）；

溫馨提示：傳統易學的古老文明，程序定時的購物護照。此授權書屬保密文件，請勿公開

· 本授權書、產品或包裝上不准書寫，否則作廢棄之（收貨之前引致者不受此限）；

· 受益者必須親自領取授權書和去購買產品，力不從心者可在旁人協助下完成（此人必須是你最信任者）；

· 產品可保存	6個月（購買日起）。逾期作廢。用後及逾期未用皆勿保留。


• Product Specification : Can buy from market any type of drinking water, base on market supply (approximately 6-35 bottles per carton).
• Usage : Feel free to drink. 1-3 bottles or more per person per day (Dispose if the bottle is not finished within the day after the cap is 

opened). 
✴ Suggestions : Standing position while you drink with a peaceful mind and let your body to absorb it thoroughly......

• How to Buy :
✴ Purchase time : Buy drinking water within time stated and bring along the Authorization (collapsible).
✴ Purchase period : Start from the day receive this Authorization sheet, please note that Authorization is void after the said Term.
✴ Nearest shop : When receive this Authorization go to buy at any shop that has drinking water for sale (organisation and government 

can be ordered from the shop)
✴ Quantity : Buy the exact quantity of the product as prescribed in this Authorization (Authorized quantity = quantity you should buy).

• Storage Place : Authorization receiver’s house. Beneficiary include his/her relatives (Not allowed to change and not transferrable).
✴ Must delete or tear off this Authorization (including copies in all forms) immediately after the product purchase (without 

waiting for the completion of storage time, to avoid dilution of the energy field).
✴ Organisation and government otherwise specified address. For organisation, store at designated location. Must submit to us a list of 

users (name or identification number) and keep the list. Product must be distributed according to the sequence on the list. Government 
does not need to specify the beneficiaries.

• Storage Time : Do not go near or touch the product during storage time, to minimize interference. After 12 hours of the storage time, the 
product can be used or moved.

• MingXuan Reaction is a sign of turning better. According to an ancient Chinese book Shang Shu' Yue Ming (Part I), "If no MingXuan 
reactions occurs after use, then the root of disease is not be cured”.

✴ The reaction is to enhance the body's natural healing ability, enable the organ's cell regeneration function, activate the effectiveness of 
meridians transmission, and also the necessary metabolism to achieve complete cure; Reaction happens where there is blockage of the 
meridian. Reaction = Healing effect, Gain Qi = Gain Effect. Patient's purpose is efficacy, MingXuan Reaction is the effectiveness to 
recover from the disease.

✴ When you have the MingXuan reactions, the right attitude is: accept it (any type of painful), let it be and bear the reactions calmly 
without excessive expectations.

• Reminder : Traditional Yijing ancient civilization, the program timing of shopping passport. This authorization is confidential, don’t disclose 
further.

✴ No writing is allowed on this Authorization, product or its packaging, otherwise this product will become void and must be discarded 
(exclude before receiving).

✴ Beneficiary must get the Product Purchase Authorization sheet and buy the Authorised product personally. For those who are lack of 
ability, you may seek assistance from your most trusted person.

✴ The product expires after 6 months (from the day of purchase). Discard the product after use or expiry (even unused) 


